
ZAPISNIK

PETE redovne sjednice Upravnog odbora Kino-kluba “Zagreb”,odr
žane dne 27.V. 1974..u klupski® prostorijama.
PRISUTNI: Krešimir Lessel,Prof.Ante Peterlić,Željko Haberštok, 
Miroslav Mikuljan,Marijan Kodak,Mladen Stilinović»Marijan Lon
čar, Zdonko MihaLjević.Tatjana Ivančić je došla i otišla,jer još 
nije bilo kvoruma,® sjednica je započela iza 20 sati,kad se sa
kupio potreban broj za kvorum.Sjednica je uglavnom. sazvana radi 
primopredaje sa Stjepanom Vidakovićem,ali se on ispričao da je 
spriječen u Kino-savezu Hrvatska. X

1 . Stjepan Vidaković je bio otsutan,pa se nije moglo rješavati 
pitanje primopredaje tehnike.
2 .Prijedlog Pravilnika Komisije za film.Komisija. za film nači
nila je i podnijela Upravno® odboru svoj prijedlog Pravilnika. 
U točki I.treba mijenjati formulaciju u smislu: Pravo na dobiva
nje filma /trake i obrade/ po predloženom projektu ima svaki 
član kluba,koji je barem tri Mjeseca član kluba,a završio je 
u klubu tečaj,ili je svojim radom ranije,kao već afirmirani au
tor dokazao da znade raditi.Zaključak:

Upravni odbor usvaja ovaj prijedlog Pravilnika,pa ga puten 
"BILTENA" daje na uvid članovima kluba.Popunjene su i preformu
lirane neke točke Pravilnika.Ukoliko do 20.VI.1974.Upravni odbor 
ne primi neke osnovane pismene primjedbe na nacrt ovog Pravilni
ka, usvojiti će ga na prvoj narednoj sjednici.
9.RAZNO.

a/ Obaviješteni smo od Vladimira Hoholača,da nam udovica 
pokojnog zaslužnog člana i predsjednika Miloša Oreščanina pokla



nja šest komada kućišta za Nitraphot-laape i tri stativa.To 
smo preuzeli u ispravno« stanju,pa joj je napisana pismena zah
vala,koju su .potpisali predsjednik i tajnik.

b/ Od Zavijačnoj društva sveučilištaraca Imetak« Krajine 
- Zagreb dobili sao molbu za korištenje prostorija jedan put 
tjedno.Gradsko vijeće Narodne tehnike dalo nam je do znanja 
da nije za to da se prostorije iznajmljuju neko«« izvan orga
nizacije Narodne tehnike.

Zaključak: Zahtjeva se odbija iz dva razloga: 
l.Kino-klub "Zagreb" nije nosilac stanarskog prava na 

prostorije,nego korisnik prostorija,a nosilac je Gradsko vijeće 
Narodne tehnike Zagreba.Mi zato ne možemo nikome iznajmljivati 
prostorije,ako to nije organizacija Narodne tehnike.

2.Kino-klub "Zagreb" ima svoju specifičnu djelatnost 
/snimanje filmova,montažu,sinkronizacija/,pa su mu prostorije 
potrebne svakodnevno za djelovanje.

c/ Krešimir Lessel je zatražio od Gradskog vijeća Narod
ne tehnike,da nas se odmah doznači dotacija,jer su nam finan
cijska sredstva neophodno potrebna.Odobreni su projekti,pa tre
ba nabaviti traku,da se može započeti realizacijom projekata.

d/ Kino-klub "Zagreb" posljednje dvije godine nije učes
tvovao u vođenju tečajeva na radnik radnim akcijama "SAVA".Ove 
godine je Tehnički centar voljan da naa opet povjeri vođenje 
tečajeva na radnoj akciji "SAVA 74.".Biti će tri smjene.U prvoj 
smjeni vodio bi tečaj Zdanko Mihaljević,a u drugoj i trećoj 
Željko Radivoj.

Zaključak: Upravni odbor ovlašćuje tu dvojicu kino- 
aaatera da učestvuju u toj akciji.

®/ Umjesto Vlade Gudač,koji je brisan iz Upravnog odbora 



za sada se ne kooptira nitko u Upravni odbor,jer je sastav 
Upravnog odbora dovoljan,a i laglje je imati kvorum potreban 
za održavanje sjednica.

Iz Upravnog odbora briše se također i KRŠIO MIHALJE- 
Vlć,jer nije prisustvovao na pet sjednica,uopće ne dolazi u

/ 
klub i ne pokazuje interes za rad kluba.

f/ Stigao nam je dopis ZAG-FIRE.Podnesena je Molba za 
korištenje dvorane i ostalih prostorija za vrijeme održavanja 
ZAG-FIRE,u određene dane.Projekcije će biti zatvorenog tipa.

Zaključak: Upravni odbor odobrava zahtjev.
Završeno.

Tajnik: Predsjednik:


